
   
 

Bestyrelse, Sejlklubben København 

 

 

Referat, 1. møde, forretningsudvalg, 19 + 25/4-2018 

1. Opgavefordeling i FUF, opgavefordeling med udgangspunkt i tidligere udarbejdet oplæg. 
(AAN)  
Forslag til endeligt kommissorium udarbejdet. MF sender til bestyrelsen sammen med 
mødeindkaldelse til konstituerende møde.  

2. Mødeplan og mødestruktur for FU (Alle) 
FU holder møde hver d. 2 torsdag i måneden kl. 16:30 på nær i juli og i januar, samt efter 
behov.  
Faste dagsordenspunkter:  

- Underskrift af dokumenter,  
- Indkommet post  
- Økonomi, herunder afvigelser fra budget,  
- Status på afvikling af HS,  
- Udvalg,  
- Havn/havnefoged.  
- Evt 

Sten tager mad med fra kantine. 
3. Bestyrelsens rolle, mødeplan - Indkaldelse til første konstituerende møde (MF)  

Der indkaldes til konstituerende møde d. 17/5 kl. 18. Dagsordenspunkter bliver i den 
forbindelse: Endelig nedsættelse af FU samt godkendelse af kommissorium for FU, 
mødeplan, herunder beslutning om hvilke temaer der skal behandles på de kommende 
bestyrelsesmøder og hvor mange bestyrelsesmøder der skal holdes i 2018/2019 (frem til 
næste GF).  

4. Udvalg (Alle) 
Generelt er deadline for aflevering til kasserer for beløb der skal der skal opkræves, d. 17. i 
hver måned. Alle udvalg kan få udbetalt et beløb forlods, aconto, og afleverer derefter 
boner mv. Åbenhed om arbejdet i udvalgene: Bestyrelsen forventer at der udarbejdes 
referater fra udvalgsmøder og at referater fra udvalgsmøder fremsendes til 
næstformanden. Lægges på hjemmesiden.  
Pladsudvalg: vi ønsker en dialog med pladsudvalg om kommunikation (telefon/mails mv.) 
(Per Ruby, Bent Thomassen, Anders Bülow) AAN kontakter og indbyder til et kommende FU-
møde. Pladsfordeling er afsluttet, og alle pladser er besat.  
Skoleudvalg: MF har bedt Grete om at udarbejde oplæg til ansøgning om forlængelse af 
byggetilladelse for Bedstes hus, også på vegne af KVS.  
Drift og hus: kabeludskiftning på broerne fortsætter: MF har lavet aftale med Torben 
Lidberg  (forlængelse af aftale med tidligere driftsformand). Regning deles i to: 2018 og 
2019.  
Festudvalg: pinsetur er annonceret.  



   
Kommunikationsudvalg: er i gang.  
Kapsejlads: Spækhugger DM: Birgitte (KVS) og Klaus er ansvarlige. Der er brug for frivillige 
(frivillighedsgruppe og kapsejlads).  
Sportsudvalg: har sendt liste på 13 opkrævninger. Eksisterer udvalget stadig?  
Lokalpolitisk udvalg: MF meddelte at vi ikke holder havnens dag (FLID) i 2018, da det 
kolliderer med Østerbros lokaludvalgs arrangement.  
Nordre klubhus: intet nyt.  
Derudover frivillighedsgruppen. 
Oplæg til brev til udvalgsformænd drøftet og færdigudarbejdet. AAN rundsender efter 
konstituerende møde i bestyrelsen. 

5. Telefontid/kontortid (MF)  
Vi besluttede at holde træffetid tirsdage kl. 16:30-17 i lige uger. I sommerperioden MF og 
AAN. Ikke i skolernes sommerferie.  
Vi opretter en klubtelefon. Telefontid: Torsdage kl. 16-16:30. 
AAN sørger for annoncering på hjemmeside 

6. Afvikling af HS, status (SE, MF).  
Jens er ved at få betalingsautomat og dankort overført til SKK. Særskilt konto til 
betalingsautomat og dankort, så småbeløb holdes adskilt.  
El med By og Havn: fortsat dialog og brevveksling om mellemværende, MF har kontakten. 
Der er fortsat et lille mellemværende med KVS. 

7. Persondataforordningen (MF) 
På baggrund af mail fra Grete Ørskov og formanden d. 9/4-18, drøftede FU  tiltag i relation 
til persondataforordningen, der træder i kraft d. 25/5. I mail fra Grete er der link til Dansk 
Sejlunion, og vejledning fra Dansk Idrætsforbund.  Steen har skaffet vejledning og 
redegørelse fra Winkas. AAN udarbejder forslag til privatlivspolitik (Skabelon fra Dansk 
Sejlunion), der godkendes af bestyrelsen, og lægges på vores hjemmeside, samt aftale med 
databehandler (Winkas), hvor skabelon også ligger hos Dansk Sejlunion.  AAN laver oplæg 
til privatlivspolitik. 
Der hvor vi skal være ekstra opmærksomme, er i de tilfælde hvor der opbevares data på 
private medier som kommunikeres via mailadresser som ikke kan identificeres som 
værende klubbens.  
Medlemmer der udmeldes, og som ikke har mellemværende med klubben, slettes en gang 
om året. Medlemmer der ønsker udmeldelse, men som er i restance, står fortsat opført som 
ikke-udmeldt, indtil mellemværende er afviklet. 

8. Sejlklubbens hjemmeside (AAN) 
Kommunikationsudvalget er ved at rydde op i hjemmesiden. Der er afholdt møde d. 19/4. 
Velkomstfolder skal opdateres. Nyeste version findes. ”Keep it simple” så den ikke konstant 
skal opdateres. Bøjeplads- og landreglement lægges op når referat fra GF er lavet. AAN 
gennemgår hjemmeside og laver ændringsforslag. 

9. Økonomi (SE):  
Regnskabsrapport pr. 19/4 blev fremlagt af kasserer. Bøjeplads sommer: 85 % er opkrævet. 
Alle poster, som kasserer har modtaget efter d. 17/2 opkræves pr. 1/6. Derudover vil et 
antal klubbåde placeret af JJK på landplads i vinter bliver opkrævet. Derudover ser 
regnskab/budgetopfølgning fornuftigt ud.  

10. Evt. 



   
Vi køber afskedsflasker til afgåede bestyrelsesmedlemmer. 


